
 Notulen Ouderraad Wolfert Lyceum
Datum: 17-02-2025

Aanvang: 19:45

Agenda:
1. Opening

2. Notulen/actielijst 5/11

3. Mededelingen van de directie

4. Bespreken Tevredenheidsonderzoek

5.   Terugkoppeling uit de MR (vervalt ivm afwezigheid Luc)

6. Rondvraag + sluiting

1. Opening. Aanwezig: Angeliek, Bas (vz), Jessica, Wendy, Ramon, Jacob, Jessica, Fenmei, 
Fanny Andrea, Roderik. Afwezig: Luc, Nienka. Er zijn 3 nieuwe OR-leden aanwezig: 
Roderik, Fenmei en Fanny Andrea. Iedereen stelt zich kort voor. Roderik maakt ook deel 
uit van de nieuwe Deel-MR voor het Wolfert Lyceum.

2. De notulen van 5/11 worden geaccordeerd. Openstaande acties van 5/11: 

Wat? Door Wie? Wanneer gereed? Status
05/11/24-1 Terugkoppeling over stand 

van zaken mbt gebruik van 
‘oortjes’.

Angeliek 17/2/25 afgerond

05-11-24-2 Bespreken 
tevredenheidsonderzoek in 
vergadering van 17/2/25. Stuk 
rondsturen, 1 week voor 
vergadering.

Angeliek 10/2/25  schuift door naar 3/5→ Op agenda 3/5

17/02/25-1 Navraag naar beleid op 
geluidsniveau bij 
schoolfeesten

Angeliek Terugkoppeling op 3/5

17/02/25-2 Terugkoppeling 
beschibaarheid VVV-uren in 3e 
leerjaar

Angeliek Terugkoppeling op 3/5

17/02/25-3 Navraag naar overlappende 
stoomcursussen 
eindexamenklassen.

Angeliek Terugkoppeling op 3/5

17/02/25-4 Aanvulling namen op de 
website.

Bas stuurt 
info naar 
Jackie

Uiterlijk 3/5



a. Wat betreft gebruik van oortjes: dit is in overleg toegestaan en levert geen 
problemen meer op.

b. Het tevredenheidsonderzoek is nog niet rondsgestuurd, maar zal voor de 
eerstvolgende OR-vergadering worden gedeeld. De actie schuift daarmee door 
naar de vergadering van 6 mei.

3. Mededelingen van de directie:
a. Het telefoonbeleid loopt goed. De leerlingen zijn er grotendeels aan gewend en het 

beleid levert veel positieve effecten op (o.a. meer sociale interactie).
b. Het OLC en de lerarenkamer hebben een flinke make-over gehad. Onder andere 

door toepassen van andere materialen is ook de accoustiek aangepakt. 
c. Het steward-programma gaat bijna van start. Leerlingen van het 4e leerjaar zullen in 

tweetallen door de school rondlopen en leerlingen aanspreken op achterlaten van 
rommel. Zowel leerlingen (alle leerjaren) als team zijn geinformeerd en getrained. 
Daarnaast volgt nog een brief met informatie over dit programma. Ervaringen op 
andere scholen zijn erg positief.

d. Het Open Huis (13 feb) verliep goed en er was onverwacht veel belangstelling (>3000 
mensen aanwezig). 

e. De interne audit van het Wolfert Lyceum is na de Kerst besproken met het team. 
Daaruit volgen onder andere acties mb.t. documenteren/vastleggen van plannen, 
opbouw en borging van kennis.

f. De werkgroep ‘toetsbeleid’ gaat binnenkort van start om te zorgen voor een meer 
gespreide en gebalanceerde planning van alle toetsmomenten.

g. Er is een mijlpalenplanning gemaakt om te komen tot een jaarplan.
h. Wat betreft capaciteit zijn er flinke problemen met Frans: twee docenten vertrekken 

en de derde is door ziekte afwezig. Naar een oplossing wordt momenteel druk 
gezocht. Bijkomend speelt dat er momenteel meer wordt gekozen voor Spaans dan 
Frans. 

i. Er wordt een start gemaakt met het zogenaamde ‘teachbuddy’ als 
administratie-/ondersteunings-systeem voor het tutorleren.

4. Terugkoppeling MR
a. Gezien de afwezigheid van Luc is er geen terugkoppeling van de MR.
b. Roderik vertelt iets over de DMR: er is daar gesproken over de invulling en 

planning van de Daltonuren. Een uitvraag aan de leerlingen volgt binnenkort.

5. Rondvraag:
a. Er is een vraag naar de VVV-uren in het derde leerjaar. Invulling hangt sterk af van 

de beschikbaarheid van docenten die naast het eigen vak een VVV-onderwerp 
willen/kunnen geven. Angeliek doet navraag naar de beschikbaarheid voor het 3e 
leerjaar.

b. In sommige gevallen lijkt de nakijktijd van toetsen erg lang. Verzoek is om dit te 
melden aan de coordinator (door leerlingen of door ouders).



c. De beroepskeuzeavond is wisselend ervaren: niet altijd heeft de aanwezige spreker 
een relevante opleiding. Daarnaast is er onduidelijkheid of deze avond bedoeld is 
voor leerling, of leerling en ouder. 

d. Er is een vraag naar het beleid voor het geluidsniveau op schoolfeesten. 
Terugkoppeling in de volgende vergadering. 

e. De geplande stoomcursussen voor de eindexamenklassen lijken voor veel vakken te 
overlappen waardoor leerlingen niet altijd de stoomcursus van hun keuze kunnen 
volgen. Is dit anders te plannen? Angeliek vraagt dit na. 

6. De vergadering wordt afgesloten met de afspraak om de drie nieuwe namen te laten 
toevoegen aan de website.

NB. De eerstvolgende vergadering is op 6 mei 2025 en start om 19:45.

De laatste vergadering van dit schooljaar is op 1 juli 2025.
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